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Föreningen Sydkatten verksamhetsberättelse 2024 
 

Antal medlemmar (totalt: 459)  Avel 
421 huvudmedlemmar   53 importer 
38 familjemedlemmar    1148 registrerade kattungar 
Varav 4 hedersmedlemmar   fördelade på 303 kullar 
1 stödmedlem     22 nya stamnamn  
 
   

 

Styrelsens sammansättning 
 

Styrelsen har haft följande sammansättning: Ulrica Lindblom Granlid, ordförande. Åsa Widh, 
vice ordförande. Susanna Hansson, sekreterare, Gunnar Sandmark, kassör. Camilla Olin, 
Anne Frostander och Sofia Mannfalk ledamöter. Miia Gråsten och Lars Nielsen suppleanter.  
 

 

Möten 
 

Styrelsen har under året haft 9 protokollförda styrelsemöten. Som tidigare år har mötena 
hållits både på plats i klubblokalen samt online över Teams. Utöver styrelsemöten så har 3 
separata utställningsmöten avhållits. Mycket dialog sker per mail och telefon mellan berörda 
personer inom styrelsen för att snabba på processer som annars skulle bli långdragna. 
 

 

Verksamhet och mål 
 

Målet är att öka värdet och förståelsen för katten som sällskapsdjur. Det sker bland annat 
genom kunskapsutbyte och informationsarbete. Genom att finnas till hands för våra 
medlemmar ökar vi kunskapen hos medlemmarna och tanken är att de i sin tur förmedlar 
kunskaperna vidare. Sydkattens inskickade motion till SVERAKs årsmöte, vilken gällde 
inredning av utställningsbur, blev positivt emottagen och efter lite omarbetning tillsammans 
med SVERAKs representanter även bifallen för att gå till FIFés GF. Även på 
generalförsamlingen blev den bifallen och vi kan känna oss väldigt stolta som klubb då vi 
tillsammans med SVERAK har gjort många katters utställningsliv bättre.  
 

 

Aktiviteter 
 

2024 bjöd bland annat på en efterlängtad utställning som krävde mycket av klubben för att 
kunna arrangeras. Styrelsen vill rikta ett stort tack till er alla som hjälpte till. Som vi alla vet 
har kostnaderna för det mesta i våra liv ökat, även så i kattlivet och det fanns ett tydligt krav 
på ett stort antal anmälda katter för att utställningen skulle kunna gå runt. Detta gav oss en 
kämpig utställningshelg som vi klarade av, men inte så mycket mer. Inför vår utställning 
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anordnades en online-utställningskurs som var öppen för både medlemmar och icke-
medlemmar och de flesta av deltagarna ställde sedan ut sin katt för första gången hos oss 
vilket var väldigt trevligt.  
Sydkatten arrangerade en online-uppfödarkurs under sensommaren 2024 som till vår stora 
glädje var fulltecknad. Under våren deltog medlemmar från klubben än en gång på Djurens 
Dag hos Pannkaksladan, ett väldigt trevligt evenemang för både utställare och besökare som 
har blivit lite av en tradition. Vi hoppas att ännu fler ska kunna hitta dit nästa gång.  
 

 

Ekonomi 

Det är två verksamheter inom ekonomin som vi vill framhålla för 2024, Sydkattens 
utställning och medlemsfakturering 

Utställningen 

Ungefär 350 inbetalningar från utställare hanteras av kassören vilket innebär ett betydande 
arbete. En fördel numera med utställningen är att det är väldigt lite kontanter att hantera. I 
stort är alla betalningar vid utställningen via kort eller Swish och det underlättar 
redovisningen. Totalt gjorde vi en förlust på 11 tkr vilket vi tycker är bra utifrån främst de 
stora kostnader vi har att hyra Malmömässan. 

Medlemsfakturering 

Vi prövade redan 2023 att skicka fakturor till våra medlemmar. Nu 2024 så skickade ca 500 
fakturor ut till våra medlemmar i december och vi tycker att det i stort sett fungerar väl och 
att medlemmarna därmed får en påminnelse om att det är tid att betala medlemsavgiften.  
Det som ställer till det när det gäller redovisningen är att redovisningsprogrammet redovisar 
en intäkt för alla dessa 500 fakturor under 2024.Genom att vi gör detta fullt ut 2024 så rättar 
det till sig under 2025.  

 

Slutord  
 

2024 kändes som början av en uppåtgående trend, ett ökande medlemsantal och få 
besvärsärenden gav oss en stabil känsla genom hela året. En kämpig utställning har visat oss 
att vi behöver tänka utanför boxen när det kommer till hur och var vi bör arrangera 
utställningar framöver. Det krävs inte minst en ordentlig samling funktionärer för att alla ska 
kunna få en trevlig utställning och vi hoppas att många av er som var med känner att det ni 
gjorde var väldigt uppskattat. 
 

En tolkning av det ökade antalet medlemmar med ungefär samma antal kullar och kattungar 
som tidigare år ger oss en positiv bild av att våra medlemmar önskar utbilda sig och skapa en 
god grund att stå på i kattvärlden. Vi ser alla fram emot 2025 där vi kommer kunna arrangera 
både Uppfödarettan live och Uppfödartvåan online. Något vi under 2024 inte hann arbeta 
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med som förväntat var den ungdomsrabatt vi fick uppdraget av årsmötet att införa. Vi 
hoppas kunna arbeta vidare med detta under 2025 om vi känner att behovet fortfarande 
finns. Utöver det vill vi som alltid fortsätta leverera aktiviteter och gemenskap med och för 
er kring det vi alla brinner för; Katten! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
______________________________  ______________________________ 

Ulrica Lindblom Granlid, Ordförande  Åsa Widh, Vice Ordförande 

 

 
 
 
______________________________  ______________________________ 

Susanna Hanson, Sekreterare   Gunnar Sandmark, Kassör 
 

 

 
 
______________________________  ______________________________ 

Sofia Mannfalk, Ledamot   Camilla Olin, Ledamot 
 

 

______________________________ 

Anne Frostander, Ledamot  
 

 

______________________________  ______________________________ 

Lars Nielsen, Suppleant   Miia Gråsten, Suppleant 


